



International WOMEN'S DAY



Ottawa-Vanier Leading Women and Girls Nomination Form

All selected candidates will be invited to a certificate presentation on Friday, March 7th at a breakfast.

A) NOMINEE INFORMATION

Name: _____

Street Address: _____

City: _____ Province: _____ Postal Code: _____

Phone Number: _____ Email: _____

B) SUPPORTING DOCUMENTS – ATTACH TO NOMINATION FORM

One (1) letter of support:

The letter of support should show how the nominee's volunteering has improved the lives of others. **Please include your name and contact information** as the author of the recommendation and the organization you represent. The nominee must have demonstrated exceptional community leadership to improve the lives of others and have made substantial contributions through volunteer work.

Please address these two areas in the letter of support.

1. Describe how the nominee's efforts improved lives in her community. (200 words maximum)
2. Explain how the nominee's achievements demonstrate her leadership. (200 words maximum)

C) DEADLINE AND CONTACT

This form and supporting documents must be submitted at the office of by email **before February 24th, 2025**. You can reach us with any questions at mona.fortier@parl.gc.ca or at (613) 998-1860.





Journée internationale de LA FEMME



Formulaire de nomination des femmes et filles d'influence d'Ottawa-Vanier

Toutes les candidates sélectionnées seront invitées à une remise de certificat le vendredi 7 mars lors d'un petit-déjeuner.

A) INFORMATION DE LA CANDIDATE

Nom: _____

Adresse de domicile: _____

Ville: _____ Province: _____ Code Postale: _____

Numéro de tel. : _____ Courriel: _____

B) PIÈGES JUSTIFICATIVES – À JOINDRE AU FORMULAIRE DE CANDIDATURE

Une (1) lettre de soutien:

La lettre de soutien doit montrer comment le bénévolat de la candidate a amélioré la vie des autres. **Veillez indiquer votre nom et vos coordonnées** en tant qu'auteur de la recommandation, ainsi que l'organisation que vous représentez. La candidate doit avoir fait preuve d'un leadership communautaire exceptionnel pour améliorer la vie d'autrui et avoir apporté une contribution substantielle par son travail bénévole.

Veillez aborder ces deux aspects dans la lettre de soutien.

1. Décrivez comment les efforts de la candidate ont amélioré la vie de sa communauté. (200 mots maximum)
2. Expliquez comment les réalisations de la candidate démontrent son leadership. (200 mots maximum)

G) DÉLAIS ET CONTACT

Ce formulaire et les pièces justificatives doivent être déposés au bureau ou par courriel **avant le 24 février 2025**. Pour toute question, vous pouvez nous contacter à l'adresse mona.fortier@parl.gc.ca ou au (613) 998-1860.

